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Product Description:

Law and Society is a rapidly-growing interdisciplinary field that turns on its head the
conventional, idealized view of the “Law” as a magisterial abstraction. Kitty
Calavita’s Invitation to Law and Society brilliantly brings to life the ways in which law
shapes and manifests itself in the institutions and interactions of human society, while
inviting the reader into conversations that introduce the field’s dominant themes and
most lively disagreements.

Deftly interweaving scholarship with familiar personal examples, Calavita shows how
scholars in the discipline are collectively engaged in a subversive exposé of law’s
public mythology. While surveying prominent issues and distinctive approaches to the
use of the law in everyday life, as well as its potential as a tool for social change, this
volume provides a view of law that is more real but just as compelling as its mythic
counterpart. In a field of inquiry that has long lacked a sophisticated yet accessible
introduction to its ways of thinking, Invitation to Law and Society will serve as an
engaging and indispensible guide.

Acknowledgments / ix

Chapter 1.

Introduction / 1

Chapter 2.

Types of Society, Types of Law / 10

Chapter 3.

Law in the Everyday, Everywhere / 30

Chapter 4.

The Color of Law / 51

Chapter 5.

Many Laws, Many Orders / 74

Chapter 6.

The Talk versus the Walk of Law / 94

Chapter 7.

Law and Social Justice:

Plus Ça Change . . . / 116

Chapter 8.



Conclusion / 148

References / 155

Index / 167

作者介绍:

目录:

Invitation to Law and Society_下载链接1_

标签

法律社会学

社会学

法律

法理

可能

society

评论

【Chicago Series in Law and
Society系列】法律与社会导论性书目，Calavita教授本人在书中呈现观点较少，更多是
对法律与社会研究相关领域进行文献综述。其前后核心观点在于法律与社会间的相互“
shape”以及法律应当保持的“openness”。其中第二章讨论不同的法律类型与社会类
型集中于探讨古典社会理论时期的成果，第三章对于人们在日常生活中运用法律并进行
feedback以及第四章对法律建构社会（种族）观念的讨论，极有批判法学色彩，到最后
一章探讨法律能否为社会公正带来影响时，作者对于司法系统更是表现出了批判法学及
左派独有的悲观论调。全书浅显易懂，作为专题研究目录进行索引，还是极有价值的。
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-----------------------------
将法律视为社会建构，并于社会不可分割。里面有很多引用和例子，蛮有趣的。

-----------------------------
略有些scattered...或许这就是法律在社会生活中本来的样子吧
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